
Wloclawek, 26j 0.2023 r.

Agnieszka Jura-Walczak

Radna Rady Miasta Wloclawek

l

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

Interpelacja

pro5ba o uwzqlednienie w bud2ecie Miasta Woclawek na 2024 t.

5rodk6w na budowg sali gimnastycznej w Zespole Szk6l Nr 8

Zwracam siq z proSbqo uwzglqdnienie w bud2ecie Miasta Woclawek na 2024r.

Srodk6w potrzebnych na wykonanie inwestycji polegaj4cej na budowie sali

gimnastycznej w Zespole Szk6l Nr 8, mieszczqcym siq na Osiedlu Zawi5le, pzy ul.

Willowej.

lnwestycja ta jest od dawna wyczekiwana pzez mieszkaric6w Osiedla Zawi5la.

z Pol,irfli"'
Agnieszka J!ia-Walczak


